
XXVII Valtakunnalliset Haavapäivät 1.-2.2.2024 

Hybriditilaisuus: Original Sokos Hotel Tripla Helsinki  

Suomen Haavanhoitoyhdistys ry:n myöntämän apurahan saaja: 

Knihti, Minna sh AMK  

Varha, Kaarinan terveyskeskus 

 

Kiitos haavanhoitoyhdistykselle saamastani apurahasta. 

Minulla oli mahdollisuus osallistua valtakunnallisille haavapäiville Suomen Haavanhoitoyhdistyksen 
myöntämän apurahan turvin. Tämä oli neljäs kerta kuin osallistuin haavapäiville. Haavayhdistyksen 
jäsenenä olen ollut yli 10 vuotta. 

Työskentelen haavavastaavana terveyskeskuksen avovastaanotolla. Kohtaa työssäni kaikenlaisia haavoja. 
Lisäksi vien eteenpäin tieto/taitoa ja ylläpidän haavahoidon osaamista työpaikallani. 

 

Haavapäivien luennoilta sain hyvää vanhan kertausta monista tärkeistä asioista, sekä myös uusia hyviä 
oivalluksia asiansa osaavilta ja persoonallisilta luennoitsijoilta. Omaa työtäni ajatellen sain hyviä perusteluja 
hyville toimintatavoille monista eri luennoista. 

Positiivista oli että luennot, näyttelyt ja iltajuhla olivat samassa rakennuksessa. Haavapäivien ohjelma oli 
monipuolinen. 

Tuote-esittelyt olivat sopivasti ruokailualueen läheisyydessä, joten ruokailun lomassa oli mahdollisuus 
tutustua haavatuote-esittelyihin. Esillä oli muutamia itselle uusia tuotteita ja innovaatioita. 

Luentoja oli sopivasti ja aiheet olivat mielenkiintoisia, mutta hieman harmitti, että rinnakkaissession 
(alipaineimuhoito) anti jäi päällekkäisyyden takia kuulematta. Osallistuin Tulevaisuuden haavahoito 
sessioon.  

Perjantai 2.2.Hard to heal -haava – mitä voisi tehdä, kun peruskikat eivät toimi 

Päivä oli täynnä mielenkiintoisia luentoja. Erityisesti personnalliset luennoitsijat virkistivät ja kevensivät 
tärkeitä luentoja. Erityiskiitokset ansaitsevat luennot; Potilaan motivointi omahoitoon, LL, yleislääketieteen 
erikoislääkäri Outi Seppälä ja Milloin luopua hoidon parantavasta tavoitteesta, ja entä sitten? prof. Outi 
Akrén, TYKS Palliatiivinen keskus, Varha. Luennot synnyttivät aihetta keskusteluun, mutta valitettavasti 
aikataulut oli hieman jätetty tiukaksi ja yleisökysymykset jäivät vähemmälle. 

Kollegoiden tapaaminen on aina mukavaa tällaisessa isossa tapahtumassa. Tapaamisten kautta syntyi myös 
uusia ideoita verkostojen kehittämiseen sekä hyödyntämiseen. 

Omaan työhön sai taas uutta näkökulmaa ja vahvistusta tapaan tehdä haavanhoitotyötä. Koulutuksen 
antama hyöty tulee esiin potilaskontakteissa, saa lisää varmuutta hoitotilanteisiin ja ymmärrystä miksi 
tekee niin kuin tekee. On hyvä pysähtyä pohtimaan omia tapoja ja kehittää niitä edelleen. Koen luennot 
parhaaksi tiedonsaanti menetelmäksi ja oli hieno huomata, että myös lääkärikunta on ottanut asian 
lisääntyvässä määrin omakseen. 

Kiitos siis paljon yhdistykselle apurahasta ja suuri kiitos kaikille asiantuntijoille, jotka jakoivat tietotaitoaan 
kuulijoille. 


